

RARE SkinFuel 購物禮遇

條款及細則:

- 1. 此等禮遇由即日起至 2025 年 10 月 5 日有效。
- 2. 客戶可無限次享用此等禮遇。
- 3. 單一消費滿港幣\$800 或以上即享免費送貨服務,送貨地區包括香港島、九龍、新界、東涌、愉景灣及馬灣,香港偏遠地區及離島需收取額外附加費。如單一消費未滿港幣\$800,需按速遞公司指定標準支付運費。
- 4. 如需更換貨品,請於收貨當日起兩個曆日內提出申請,逾期恕不受理。
- 5. 產品開封或使用後不予退換。
- 6. 贈品名額數量有限,先到先得,送完即止。
- 7. 此等禮遇不可與其他折扣同時使用,亦不得兌換現金。
- 如有仟何查詢,請致電 RARE SkinFuel,電話號碼:9430 7419。
- 9. 此禮遇由相關服務 / 產品供應商提供,和記電話有限公司 (「本公司」) 對有關此禮 遇提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償義務。
- 10.本公司保留隨時修改本優惠之條款及細則,以及終止本優惠而的權利,無須另行通知。
- 11. 如有任何爭議,本公司及 RARE SkinFuel 保留最終決定權。



RARE SkinFuel shopping privileges

Terms and conditions:

- 1. These privileges are available from now until 5 October 2025.
- 2. Customers can enjoy these privileges for an unlimited number of times.
- 3. Free delivery services are available for a single purchase of HK\$800 or above at addresses located in Hong Kong Island, Kowloon, the New Territories, Tung Chung, Discovery Bay and Ma Wan. A surcharge applies to remote areas in Hong Kong and outlying islands. In case the purchasing amount is below HK\$800, a delivery fee specified by the courier company will be charged.
- 4. No exchange is allowed two days after the products are delivered.
- 5. No return is allowed after the products are opened or used.
- 6. Gifts are available in a limited quantity and on a first-come, first-served basis while stocks last.
- 7. These privileges cannot be used in conjunction with other promotions or discounts, nor can they be exchanged for cash.
- 8. For any enquiries, please contact RARE SkinFuel on 9430 7419.
- 9. Hutchison Telephone Company Limited ("the Company") is not the provider or supplier of the offer and shall not be responsible for any matters relating to the service or product.
- 10. The Company reserves the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part of the promotion at any time without prior notice or reason.
- 11. In case of any disputes arising from these privileges, the decisions of the Company and RARE SkinFuel shall be final and conclusive.